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Указом Президента РФ «Об основных направлениях государственной политики по развитию конкуренции» в 
качестве 

приоритетного направления определено содействие развитию конкуренции. Заложена правовая основа для развития кон-
курентных отношений, которые необходимо не только защищать, но и стимулировать. В настоящей статье рассматриваются 
вопросы о том, что необходимо для становления полноценной конкурентной среды на товарных рынках, должны ли при 
разработке правового регулирования учитываться особенности отраслевых товарных рынков.
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Development of Competition as an Aim of Competition Law and Ways to Achieve It
Decree of the President of the Russian Federation “On the Main State Policy Directions on the Development of Competition” 

determines the promotion of the development competition as a priority direction. The legal grounds for the development of competitive 
relations which require not only protection but also stimulation have been laid. This article touches upon the essentials needed for 
the establishment of a full-fledged competitive environment in commodity markets and considers whether the features of the sectoral 
commodity markets should be taken into account when forming the legal regulation.
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